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Δηλώσεις Αναπληρωτή Υπουργού Εξωτερικών κ. Γ. Παπανδρέου

Μετά το τέλος των συνομιλιών με τον γερμανό ομόλογό του Werner Hoyer (Βέρνερ 
Χόϊερ) σήμερα στη Βόννη, ο Έλληνας ΑΝΥΠΕΞ Γιώργος Παπανδρέου απήντησε σε 
ερωτήσεις Ελλήνων δημοσιογράφων, ως εξής:

Ερώτηση: Κύριε Υπουργέ, η Γερμανία θα παίξει σίγουρα έναν αποφασιστικό ρόλο στο 
Συμβούλιο Σύνδεσης με την Τουρκία, την Τρίτη (29-4). Κάτω από ποιές προϋποθέσεις, 
θα μπορούσε η Ελλάδα να δεχθεί την άρση του "βέτο" στις κοινοτικές χρηματοδοτήσεις;

Γ. Παπανδρέου: Όπως έχουμε επανειλημμένως πεί, η άρση του ελληνικού βέτο μπορεί 
να γίνει με την ικανοποίηση των όρων που έχουμε θέσει. Πρώτα απ' όλα, της δήλωσης 
που θα μιλάει για την μη χρήση βίας από πλευράς της Τουρκίας, δεύτερον την 
αναγνώριση των Συνθηκών και τρίτον την διευθέτηση των μέσων που θα αντιμετωπίζουν 
τα όποια προβλήματα προκύπτουν και συγκεκριμένα μιλάμε για το Διεθνές Δικαστήριο της 
Χάγης. Βεβαίως, αυτό το τρίτο σημείο είναι το θέμα το οποίο θα συζητηθεί και από την 
Επιτροπή των Εμπειρογνωμόνων.

Ερώτηση: Αρκεί μία προφορική δήλωση της κυρίας Τσιλλέρ στο Συμβούλιο Σύνδεσης 
για να προχωρήσουμε;

Γ. Παπανδρέου: Θα πρέπει να είναι σαφής η δήλωση της κυρίας Τσιλλέρ ή όποιου 
εκπροσώπου της Τουρκίας, για να μπορέσουμε να άρουμε το "βέτο" μας στο Συμβούλιο 
Σύνδεσης ή σε όποιο Συμβούλιο Σύνδεσης προκύψει.

Ερώτηση: Οι Γερμανοί κατανοούν ότι δεν υπάρχουν άλλα περιθώρια υποχώρησης από 
πλευράς Ελλάδος;

Γ. Παπανδρέου: Πιστεύω, κατανοούν πως υπάρχουν τα γνωστά προβλήματα μεταξύ 
Ελλάδος και Τουρκίας, ότι η Τουρκία για να έχει μία ευρωπαϊκή προοπτική πρέπει να 
επιλύσει αυτά τα προβλήματα -αυτό το έχουν μεταφέρει και οι Γ ερμανοί προς την 
Τουρκία- και ότι η Ελλάδα είναι μια χώρα που θέλει την ευρωπαϊκή προοπτική της 
Τουρκίας, αλλ ' ότι αυτές οι προϋποθέσεις είναι το ελάχιστο που θα ζητήσει η Ελλάδα να 
γίνει, για να μπορέσει να προχωρήσει η Τουρκία στην ευρωπαϊκή της προοπτική.


